
 
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR DEL DISTRICTE DE LES CORTS. 

 

DATA: 17 de desembre de 2018 

HORA: 18h. 

LLOC: Sala de reunions 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

2. Comiat de la delegada territorial del Consorci 

3. Informació sobre les comissions de treball: comissió de treball de convivència i 

comissió de treball de lleure educatiu 

4. Informació sobre la formació de diversitat afectiva-sexual i de gènere i drets LGTBI 

5. Previsió del pas de places d’infantil i primària a secundària al districte 

6. Eleccions CEMD 

7. Altres 

 

Hi assisteixen: 

Sra. Laura Cañadas Consellera d’Educació, presidenta delegada 
del Consell 

Sra. Laia Miró  Secretària del Consell Escolar Municipal de 
Districte 

Sra. Clara Balaguer Consorci d’Educació 

Sr. Jaume Solans Inspecció d’Educació del Departament 
d’Ensenyament 

Sr. Cristian Sais GMD 

Sr. Marc Julià AFA Itaca 

Sra. Arantxa Framis Escola Pau Romeva 

Sra. Mercè de La Torre Cor Cremat 

Sr. Xavier Cañigueral PP 

Sr. Ramon Vilà Direcció SS PP i T Districte les Corts 

Sr. Gian Lluís Ribechini AMPA CEIP Ausiàs March 

Sr. Jorge Feijoó Ciudadanos 

Sr. Jordi Castellana ERC 

Sra. M. Teresa Busquets Maristes Sants - Les Corts 

Sr. Raimon Novell Maristes Sants - Les Corts 

Sra. Saturnina Ruiz Sant Ramon - Sagrat Cor 

Sra. Montserrat Cerezo EBM Can Bruixa 

Sra. Montserrat Bassas A.E. les Corts 

Sr. Martí Boneta CRP Les Corts 

Sr. Josep Joan Carbonell AMPA Escola Lavínia 

Sra. Mercè de la Torre Assoc. Per l’altre Cor Cremat de Barcelona 

 



 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La consellera Sra. Laura Cañadas dona la benvinguda al Consell i procedeix a l’aprovació de 

l’acta de la sessió anterior (celebrada el 17 de maig del 2018) incorporant una esmena 

proposada pel Sr. Josep Joan Carbonell. 

 

2. Comiat de la delegada territorial del Consorci 

La delegada territorial del Consorci d’Educació, la Sra. Clara Balaguer, s’acomiada com a 

delegada territorial del Consorci al districte de les Corts. Informa que el Consorci d’Educació 

està realitzant els últims quatre anys diversos canvis organitzatius i estructurals. En el seu cas, 

explica que s’ocuparà del disseny de l’oferta i la planificació a nivell de ciutat. 

 

3. Informació sobre les comissions de treball, comissió de treball de convivència i 

comissió de treball de lleure educatiu 

La consellera Sra. Laura Cañadas informa de les diferents sessions que s’han realitzat de les 

comissions de treball del Consell Escolar del Districte de les Corts.  

Comissió de treball de lleure educatiu 

Sobre la comissió de treball de lleure educatiu, s’explica que ja s’han realitzat diverses 

trobades entre el districte i els diferents esplais i caus de les Corts i que s’ha creat aquest espai 

de trobada coordinat entre els diferents agents en el territori de lleure educatiu per tal 

d’establir dinàmiques de treball conjuntes. Un primer tema a abordar unitàriament en el marc 

d’aquesta comissió podria ser el Carnaval de les Corts. 

Comissió de treball de convivència 

Sobre la comissió de convivència, el Sr. Martí Boneta fa una síntesi dels continguts exposats a 

la primera sessió, realitzada el passat 20 de novembre. També es recorda que es va enviar a 

tots els membres de la plenària la presentació amb els continguts de la sessió i tota la 

informació relacionada amb l’acompanyament al projecte de convivència dels centres 

educatius.  

El Sr. Jaume Solans explica que ja fa anys que existeixen aquests projectes de convivència als 

centres però ara s’hi han integrat nous protocols que han sorgit. Explica també que hi ha un 

formulari al Consorci d’Educació al qual les famílies poden accedir i poden omplir-lo per tal de 

sol·licitar la intervenció en casos d’assetjament. En qualsevol cas, matisa que aquest recurs no 

hauria de ser mai previ a la interlocució amb el centre educatiu i que l’ última actuació a 

contemplar en aquest tipus de conflictes és el canvi de centre. 



 
 
 
 
Es realitzaran properes sessions de la comissió de convivència. Es convida a proposar nous 

temes a tractar en el marc d’aquesta comissió. 

 

4. Informació sobre la formació de diversitat afectiva-sexual i de gènere i drets LGTBI 

S’informa sobre la formació organitzada pel Districte de les Corts oberta a totes i totes les 

professionals de l’educació, en l’àmbit formal i del lleure, sobre diversitat afectiva-sexual i de 

gènere i drets LGTBI. 

S’exposa el contingut de les diferents sessions: diversitat afectiva sexual i de gènere i 

assetjament escolar LGTBIfòbic, marc legal vigent i lleis que emparen els drets i llibertats 

LGTBI, diversitat familiar i LGTBI, joves i gènere, serofòbia i drets sexuals i reproductius. 

Per part de la Sra. Arantxa Framis, membre de la plenària del Consell Escolar i assistent a la 

formació, la valoració sobre les diferents sessions és molt positiva. 

 

5. Previsió del pas de places d’infantil i primària a secundària al districte 

La Sra. Clara Balaguer informa que a les Corts es varen posar dos grups addicionals. Segons la 

previsió, el grup procedent de l’Escola les Corts finalitza el curs 2020-2021 i el grup de l’Escola 

Barcelona finalitza el curs 2025-2026. Per altra banda, el curs 2026-2027 finalitza la línia nova 

de l’Escola Anglesola). 

A dia d’avui, es cobreix amb escreix la demanda a escola/institut públic i la projecció és que 

segueixi sent així. El què sí que es constata és que a part de l’Institut les Corts, no hi ha instituts 

públics propers al nucli del Districte però oferta sí que n’hi ha.  

Tant l’Institut Ausiàs March com el Joan Boscà reben alumnat de fora del Districte i inclús de 

fora Barcelona, per tant no sembla que hauria d’haver cap problema de places pel alumnes del 

territori. 

El repte ara és intentar fidelitzar aquestes places del districte: 

120 places: Institut Joan Boscà 

120 places: Institut les Corts 

90 places: Institut Ausiàs March 

TOTAL: 330 PLACES (ENTRE 9 I 11 GRUPS) 

La Sra. Clara Balaguer explica també que l’horitzó és que l’edifici de l’actual Escola Ausiàs 

March sigui un institut per tal d’incrementar aquesta oferta de proximitat a la zona centre. 

Al districte de les Corts es supera el percentatge del 50% d’oferta de pública.  



 
 
 
 
Es demana si es podrien facilitar les dades d’escolarització per residents, repartiment entre 

pública, concertada i privada. 

El Sr. Gian Lluís Ribechini apunta que per a la fidelització d’estudiants de secundària als 

instituts públics, seria necessari incrementar la freqüència dels autobusos que pugen als 

instituts Ausiàs March i Joan Boscà. 

La Sra. Laura Cañadas explica que s’està estudiant quin ha estat l’impacte de les noves línies de 

busos per a poder millorar, si cal, en aquest sentit. 

 

6. Eleccions CEMD 

S’informa del calendari provisional per a les eleccions al CEMD, dels membres que s’hauran de 

renovar i de les finalitzacions de mandats dels diferents membres. 

S’adjunta a la present acta, la graella amb l’actual composició del CEMD i la informació dels 

membres a renovar i els anys de finalització de mandats. 

 

7. Altres 

Sense més per tractar, s’aixeca la sessió a les 19.15 hores. 

 


